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Panie Przewodniczący! 
Wysoka Rado! 

 
 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 18 marca 
2009 roku do dnia 14 kwietnia 2009. 

W tym czasie odbyły się trzy posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem 
kierowniczym i rozpatrzono następujące sprawy: 

 
 

I.  W zakresie spraw finansowych:  
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Kancelarii Prawnej Sampraus w 
imieniu Korporacji Budowlanej "Kopahaus" S.A w związku z zobowiązaniami z 
tyt. uŜytkowania wieczystego gruntu w kwocie 15.900,00 zł , podatku od 
nieruchomości, gdzie zwraca się o wyraŜenie zgody na spłatę zobowiązań w 
układzie ratalnym. Po analizie Burmistrz negatywnie rozpatrzył wniosek i 
postanowił wszcząć postępowanie egzekucyjne, celem ściągnięcia naleŜności z tyt. 
uŜytkowania wieczystego gruntu z działki 205/5 obr. 2 Barlinka i podatku od 
nieruchomości. BieŜące zobowiązania natomiast postanowił rozłoŜyć na raty, 
gdzie pierwszy termin spłaty do końca kwietnia b/r, drugi do końca czerwca b/r. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o zniesienie 
podatków naleŜnych z tyt. podatku od nieruchomości i rolnego w związku z 
udostępnieniem PP-HU "VEGA" ul. Okrętowa 4d korzystania i umoŜliwienia 
wyjazdu przez działkę nr 339. Burmistrz rozpatrzył wniosek negatywnie, gdyŜ 
gmina nie jest stroną w sprawie. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem MOBILGOR "Pensjonat pod 
Sosnami" w spr. zwolnienia z podatku od nieruchomości w związku z 
planowanymi inwestycjami. Burmistrz postanowił poinformować wnioskodawcę, 
iŜ nie ma moŜliwości zwolnienia z podatku od nieruchomości, moŜliwe jest 
natomiast przesunięcie terminu płatności podatku, przy czym naleŜy złoŜyć 
stosowny wniosek. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przejęcia działki nr 315 w Barlinku 
obręb 2 w związku ze śmiercią właścicielki i brakiem spadkobierców. Po analizie 
Burmistrz postanowił przekazać sprawę do RG, aby podjąć działania mające na 
celu przejęcie w/w działki. 

 
 
II.  W zakresie spraw inwestycyjnych: 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o zwiększenie w budŜecie kwoty 
3.000,00 zł na organizację Mistrzostw Polski w jeździe rowerowej na 
Orientację o Ranking Światowy Elity WRE. Po analizie Burmistrz zobowiązał 
RI do przygotowania stosownego wniosku o zwiększenie w budŜecie 
wskazanej kwoty i przedłoŜenia Skarbnikowi. 

2. Burmistrz Barlinka przy udziale sołtysów Mostkowa i Rychnowa omówili 
zakres rzeczowy i załoŜenia do projektu budowy drogi w Mostkowie i 
Rychnowie. Burmistrz postanowił przystąpić do wykonania koncepcji wraz z 
kosztorysami na w/w zadania dla Mostkowa i Rychnowa. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyboru inspektora nadzoru na 
zadanie pn: "Budowa oświetlenia drogowego w Krzynce, Mostkowie, Strąpiu 
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oraz przy ul. Zielnej i Działkowej w Barlinku". Na ogłoszenie zamieszczone 
na stronie internetowej dot. inspektora nadzoru wpłynęła jedna oferta Pana 
Grzegorza Józefowicza za cenę brutto 3.660,00 zł. Burmistrz zaakceptował 
przedstawioną ofertę i postanowił podpisać stosowną umowę. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zestawieniem ofert na dostawę opraw 
oświetleniowych z Ŝarówką na potrzeby Gminy Barlinek. Zaproszono 
wykonawców do wzięcia udziału w postępowaniu poprzez zapytanie ofertowe 
skierowane do sześciu wykonawców. Wpłynęło sześć ofert. Najkorzystniejszą 
ofertę cenową przedstawiła firma BHU S.A. z siedzibą w Gorzowie Wlkp. za 
cenę brutto 2.329,30 zł. Burmistrz zaakceptował ofertę firmy BHU S.A. i 
zlecić wykonanie opraw oświetleniowych. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. ul. Jeziorna 
10 w Barlinku z prośbą o wyraŜenie zgody na zerwanie dwóch rzędów 
polbruku wzdłuŜ budynku wnioskodawcy. Burmistrz postanowił 
poinformować, iŜ dalsze rozpatrzenie przedmiotowego wniosku będzie 
moŜliwe po uregulowaniu zobowiązań jakie ma wnioskodawca wobec gminy 
Barlinek. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. remontu chodnika przy ul. 
Pełczyckiej w Barlinku przez RDW Pyrzyce. Po analizie Burmistrz postanowił 
wystąpić do Rady Miejskiej z wnioskiem o zwiększenie środków finansowych 
w budŜecie o kwotę 15.000,00 zł na dokończenia remontu chodnika przy ul. 
Pełczyckiej Jednocześnie Burmistrz postanowił wystąpić do Rejonu Dróg 
Wojewódzkich w Pyrzycach z prośbą o przygotowanie propozycji zawarcia 
stosownego porozumienie dot. realizacji w/w zadania. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacjami dot. naboru wniosków do 
działania "Odnowa i rozwój wsi w ramach Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich na lata 2007 - 2013". Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na 
zmianę WPI na rok 2010 w związku z rozszerzeniem zakresu projektu i 
zabezpieczeniem kwoty 40.000,00 zł w budŜecie. Konieczna jest modyfikacja 
umowy uŜyczenia budynku byłej SP w Dziedzicach. Burmistrz wstępnie 
zaproponował moŜliwość przejęcia infrastruktury przez Barlinecki Ośrodek 
Kultury. Jednocześnie Burmistrz zaakceptował zmniejszenie wnioskowanego 
poziomu dofinansowania do 50% kosztów kwalifikowalnych projektu, celem 
zwiększenia szans na uzyskanie dofinansowania. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zlecenia wykonania 
dokumentacji na przebudowę drogi gminnej, dojazdowej do gruntów rolnych 
od m. Pustać do m. Podgórze i postanowił zlecić powyŜsze zadanie firmie 
RAMIKO, której oferta opiewa na kwotę 11.400,00 zł brutto. 

9. Burmistrz Barlinka przyjął informację dot. przygotowania koncepcji budowy 
dróg gminnych w m. Mostkowo oraz w m. Rychnów, i polecił RI rozpoznać 
moŜliwość znalezienia wykonawcy, który przygotuje przedmiotową 
koncepcję. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z terminarzem wyjazdów zagranicznych w 
związku z współpracą z miastami partnerskimi Gminy Barlinek oraz składem 
delegacji na poszczególne wyjazdy. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy boiska wg. Programu 
Orlik 2012 przy PG Nr 1. Po analizie uzgodniono typ pomieszczenia 
socjalnego w ilości 10 boksów i umiejscowienia tego pomieszczenia przy 
boisku. Jednocześnie postanowiono zainstalować przepompownie ścieków z 
pomieszczenia socjalnego. 
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12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze spr. modernizacji drogi gminnej do 
Moczydła. Po analizie postanowił zlecić wykonanie adaptacji pierwotnej 
dokumentacji zgodnie z przyjętymi załoŜeniami firmie "Profil TM Biuro 
Projektowo - Usługowe" Tomasz Marczewski z wolnej ręki. Termin 
wykonania zlecenia do dnia 10 maja b/r. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wykonania wjazdu przy ul. 
Lipowej dz. nr 576/44. Po analizie Burmistrz postanowił dokonać rozbiórki 
ogrodzenia i jednocześnie przesunąć nowe ogrodzenie na granicę obecnie 
wytyczonej nieruchomości, jak równieŜ postanowił wykonać wjazd do działki 
nr 576/44.  

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. sprzedaŜy trelinki 
rozbiórkowej z budowy cmentarza przy ul. Szosowej w Barlinku. Po analizie 
Burmistrz postanowił najpierw wystąpić z ofertą sprzedaŜy trelinki 
nierozebranej, cena minimalna brutto 2 zł/szt. Ogłoszenie naleŜy umieścić na 
stronach BIPu Urzędu Miejskiego w Barlinku. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z proponowanym składem komisji 
przetargowej na remonty dróg i chodników ul. Szpitalna i Odrzańska. Skład 
komisji w osobach: Janusz Zubyk, Renata Wolniak, Kamila Rogut - 
Szkudlarek i Eugeniusz Dmytruszewski. Burmistrz zaakceptował w/w skład 
komisji. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z raportem z analizy elektroenergetycznej i 
wyjaśnieniami przeprowadzenia audytu przez firmę PREDA. Po analizie 
Burmistrz postanowił podpisać umowę na wykonanie raportu.  

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycją składu komisji przetargowej na 
przetarg „Termomodernizacja związana z wykonaniem robót budowlanych 
polegających na demontaŜu istniejącej instalacji c.o. i wykonaniu nowej wraz z 
przebudową poprzez likwidację dwóch balkonów wspornikowych oraz tarasu 
betonowego w segmencie „E” i częściową wymianą stolarki okiennej i 
drzwiowej, ociepleniem budynku Publicznego Gimnazjum nr 1.” w zakresie 
segmentu „D” (sala sportowa)”. Skład komisji w osobach: Janusz Zubyk, 
Kamila Rogut - Szkudlarek, Renata Wolniak i Waldemar Kościukiewicz. 
Burmistrz pozytywnie zaakceptował w/w skład komisji. 

18. Burmistrz zapoznał się ze spr. zagospodarowania parku i infrastruktury 
Sportowej w Mostkowie i złoŜonym przez firmę AFIX wnioskiem o 
przesunięcie terminu wykonania dokumentacji. Po analizie Burmistrz wyraził 
zgodę na przesunięcie terminu uzyskania pozwolenia na budowę do dnia 30 
czerwca b/r. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z listą potrzeb nowych punktów 
oświetleniowych oraz zakupu nowych opraw oświetleniowych. Po analizie i 
weryfikacji zaakceptował listę przedstawionych potrzeb oświetleniowych i 
postanowił zlecić projektowanie nowych punktów oświetleniowych oraz 
zakupić nowe oprawy oświetleniowe. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z rozstrzygnięciem przetargu na „Budowę 
oświetlenia drogowego w Krzynce, Mostkowie, Strąpiu oraz przy ul. Zielnej i 
Działkowej w Barlinku. Na przetarg wpłynęło siedem ofert, wszystkie spełniły 
wymogi formalne. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy 
Budownictwa Ogólnego i Usług RóŜnych "UNIWERSALI" z Dębna za cenę 
60.246,56 zł brutto i postanowił podpisać stosowną umowę. 
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21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycjami dot. wyjazdu delegacji do 
miast partnerskich i zobowiązał RI.VIII do: 
1) zorganizowania spotkania z Dyrektorem BOK w sprawie ustalenia 
składu osobowego delegacji do Eksjö, 
2) co do wyjazdu do Schneverdingen, omówienia kwestii składu 
osobowego, kosztów transportu oraz zatrudnienia tłumaczy z 
Przewodniczącym Rady Miejskiej w Barlinku. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy sieci elektrycznej na 
Cmentarzu Komunalnym w Jaromierkach i wyraził zgodę na: 
1)  przygotowanie dokumentacji oraz wykonanie tymczasowej rozdzielni 
głównej przy ogrodzeniu murowanym, 
2) rozdzielenie linii energetycznej, znajdującej się na drodze do cmentarza 
od oświetlenia na Cmentarzu Komunalnym, 
3) wyłączanie w porze nocnej 50% (co druga oprawa) oświetlenia na 
drodze do Cmentarza Komunalnego. 

                        Ponadto, Burmistrz zobowiązał RG do przygotowania oferty dot. dzierŜawy 
części terenu cmentarza pod działalność związaną z usługami pogrzebowymi. 

 
 
     III       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych zam. Barlinek ul. 

Rynek 4 o zainteresowaniu nabyciem działek nr 197/5 197/7 i 780/17 na własność. 
Burmistrz Barlinka postanowił skierować do Rady Miejskiej stosowny projekt 
uchwały o zbycie w/w terenu w przetargu ograniczonym ze słuŜebnością dostępu na 
dz. nr 197/5 do dz. nr 197/6. 

2. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. wyznaczenia przewodniczącego komisji 
przetargowej i komisji przeprowadzającej rokowania na zbycie nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Barlinek. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. postępowania w związku z nie 
podjęciem uchwały w spr. wyraŜenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 
działki gruntu połoŜonej w Barlinku przy ul. Lipowej. Po analizie Burmistrz 
postanowił odstąpić od zbycia przedmiotowego gruntu przy ul. Lipowej i jednocześnie 
polecił RI przygotowanie dojazdu do działki nr 576/44. 

4. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. wykazu nieruchomości przeznaczonej do 
oddania w uŜytkowanie wieczyste w trybie bezprzetargowym działka gruntu nr 501/4 
przy ul. Słowackiego w Barlinku. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wydzielenie z urzędu 
drogi ozn. symbolem KDL, celem dokonania zamiany działki z Gminą Barlinek. 
Burmistrz negatywnie rozpatrzył wniosek i postanowił poinformować wnioskodawcę, 
iŜ podtrzymuje swoje stanowisko zawarte w piśmie RG.IV. 72241 - 9/09 z dnia 
03.03.2009 roku. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. remontu garaŜy OSP Barlinek. RG 
wystąpił z zapytaniem cenowym w spr. remontu obiektu czterech boksów garaŜowych 
OSP Barlinek. Na zapytanie wpłynęły dwie oferty. Burmistrz postanowił wybrać 
ofertę najkorzystniejszą cenowo Zakładu Ogólnobudowlanego Usługowego "PT" 
Tadeusza Przybyłka z Barlinka na kwotę 49.500,00 zł netto. Postanowił uzgodnić z 
Komendantem OSP zakres finansowy w ramach środków na OSP, na pozostałe środki 
natomiast naleŜy złoŜyć stosowny wniosek o przesunięcie środków finansowych w 
budŜecie. 
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7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zamiany terenów znajdujących się 
pomiędzy ośrodkiem wczasowym naleŜącym do PAM w Szczecinie, a terenem 
naleŜącym do Gminy Barlinek, na potrzeby rewitalizacji parku przy ul. Sportowej i 
nie wyraził zgody na przedmiotowa zamianę. Jednocześnie postanowił wystosować 
pismo do PAM z propozycją dalszej współpracy, stosownie do zapisów w koncepcji 
rewitalizacji parku przy ul. Sportowej. 

8. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie Nr 60/2009 w sprawie nabycia nieruchomości 
gruntowej na rzecz Gminy Barlinek (dot. działki nr 107 w m. Równo). 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. prowadzonego procesu wydzielenia 
pasa drogowego przy ul. Zielnej w Barlinku i postanowił rozpocząć proces podziału 
geodezyjnego działek stanowiących własność osób fizycznych, a następnie w 
przypadku nie wyraŜenia zgody na przeniesienie własności wydzielonych działek na 
rzecz Gminy, wystąpić na drogę postępowania wywłaszczeniowego. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opiniami Komisji Rady Miejskiej w Barlinku, w 
sprawie pisma osoby fizycznej o ponowne rozwaŜenie zbycia nieruchomości 
oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 353/3, stanowiącej własność Gminy 
Barlinek i postanowił poinformować wnioskodawcę o stanowiskach ww. Komisji w 
przedmiotowej sprawie. 

11. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie Nr 61/2009 w sprawie nieodpłatnego nabycia 
na własność Gminy Barlinek, działki gruntu (dot. działki nr 123/9 w m. OŜar). 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Nadleśnictwa Barlinek o nieodpłatne 
przejęcie przez Gminę Barlinek lokalu mieszkalnego, znajdującego się w budynku 
poł. w Barlinku przy ul. Tunelowej 56/2 i wyraził zgodę na przejęcie przez Gminę 
ww. lokalu. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze skargą osoby fizycznej, dotyczącą uniewaŜnienia 
przetargu na sprzedaŜ działki gruntu, oznaczonej w ewidencji gruntów nr 287/5, poł. 
w Barlinku przy ul. Jeziornej, zabudowanej boksem garaŜowym i uznał przedmiotową 
skargę za bezzasadną. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zakupu naczyń kuchennych dla 
sołectwa Rychnów, Dzikowo, Krzynka i Osina. Po analizie Burmistrz wyraził zgodę 
na zakup naczyń kuchennych wnioskowanych przez sołectwo Krzynka i Dzikowo ze 
środków sołeckich danego sołectwa. Natomiast z sołtysami m. Osina i Rychnów 
postanowił zorganizować spotkanie i omówić potrzeby zakupów kuchennych. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem KS "Koral" z Mostkowa w spr. 
zwiększenia mocy przyłączeniowej do szatni sportowej przy boisku. Po analizie 
Burmistrz pozytywnie zaopiniował wniosek i postanowił wykonać powyŜsze w 
ramach środków bieŜącego utrzymania. Zobowiązał RG do przedłoŜenia stosownego 
wniosku do Skarbnika Barlinka. Jednocześnie Burmistrz polecił RG i RGM 
skonsultowanie umowy uŜyczenia zawartej z Klubem Sportowym "Koral". 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z tematami na zebranie wiejskie w Krzynce, które 
planowane jest na dzień 08 kwietnia 2009 r. w związku z pismem mieszkańców m. 
Krzynka, dot. ruchu samochodów cięŜarowych do przewozu kruszywa. Omawianymi 
tematami będą droga w m. Krzynka oraz woda. Burmistrz postanowił zaprosić na 
zebranie przedstawiciela Starostwa Powiatowego oraz Prezesa Przedsiębiorstwa 
Wodno Kanalizacyjnego "Płonia". 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy przyłącza wodnego do szatni 
sportowej przy boisku w Rychnowie. Po analizie Burmistrz postanowił, iŜ będzie to 
przyszłe zadanie inwestycyjne do rozpatrzenia w roku 2010. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. Gorzów 
Wielkopolski o sprzedaŜ działki gruntu ozn. w ewidencji gruntów nr 229/2 połoŜonej 
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w m. Wiewiórki. Burmistrz postanowił poinformować wnioskodawcę, Ŝe gmina jest 
zainteresowana zbyciem w/w nieruchomości. Burmistrz postanowił wystąpić o 
wydanie decyzji o warunkach zabudowy przedmiotowego gruntu, po czym wystąpić 
do Rady Miejskiej ze stosownym projektem uchwały  

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. Gliwice o 
sprzedaŜ na jej rzecz dziali gruntu ozn. w ewidencji nr 48/1 obr 1 Barlinka. Po analizie 
Burmistrz rozpatrzył wniosek negatywnie. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. zmiany ustawy dot. działalności 
gospodarczej "Jedno Okienko". 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą Pracowni Projektowej "Ko atelier" Piotr 
Korzeniowski Choszczna na opiniowanie tematów związanych z podziałem działek w 
Gminie Barlinek, kaŜdą analizę wniosków wraz z wystawieniem opinii za cenę 100,00 
zł. W związku z odejściem z pracy Pani Anny Borkowskiej - Koniewicz zaistniała 
potrzeba zatrudnienia osoby z odpowiednim wykształceniem i znajomością tematyki 
w spr. podziałów nieruchomości do opiniowania wniosków o podział. Burmistrz 
pozytywnie zaopiniował ofertę i postanowił podpisać stosowną umowę. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy ATA Beata Sienkiewicz z 
Gorzowa Wlkp. i Małgorzata Czarnak z Barlinka z prośbą o wszczęcie postępowania 
mającego na celu doprowadzenie do sprzedaŜy nieruchomości Gminy - działki 
gruntowej przy ul. Jeziornej 15 w Barlinku. Burmistrz postanowił poinformować 
wnioskodawców, iŜ proces zbycia przedmiotowego gruntu w drodze przetargu został 
wszczęty. Na w/w teren obowiązuje plan zagospodarowania przestrzennego ozn. 
symbolem MN, UT - jako tereny przeznaczone dla mieszkalnictwa i usług 
turystycznych, w związku z czym nie jest moŜliwe wydanie decyzji o warunkach 
zabudowy.  

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze stanowiskiem osoby fizycznej, dzierŜawcy garaŜu 
zlokalizowanego w budynku wielorodzinnym poł. w Barlinku przy ul. Chmielnej 3, co 
do sporządzonego przez rzeczoznawcę majątkowego operatu z szacowania 
przedmiotowego garaŜu i postanowił poinformować wnioskodawcę, iŜ: 

1) zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami, jeŜeli jest on zainteresowany kupnem ww. 
garaŜu, powinien pokryć koszty wykonania operatu, gdyŜ taki operat przedstawia 
zawsze właściciel, 

2) przedłoŜony operat, sporządzony przez wcześniej wspomnianego rzeczoznawcę jest 
wadliwy. 

 
 
     IV      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w spr. zmiany uchwały dot. 
utrzymania czystości, porządku i gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie 
Barlinek. Zobowiązał inspektora RGM do wystosowania pism do firm na terenie 
miasta i gminy Barlinek z prośbą o przedstawienie informacji w jaki sposób prowadzą 
gospodarkę odpadami. Po zebraniu informacji przeprowadzić pełną analizę w w/w 
sprawie. Jednocześnie Burmistrz postanowił, iŜ po zatwierdzeniu przedmiotowej 
uchwały przez Radę Miejską, naleŜy uświadomić mieszkańcom spr. segregacji 
odpadów poprzez przygotowanie stosownych ulotek i ich rozpropagowanie, 
zamieszczenie informacji w prasie, mediach. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. nałoŜenia grzywny na osobę fizyczną 
zam. Rychnów 49/3 za nie wykonanie zaleceń pokontrolnych, które dot. przedłoŜenia 
dokumentu potwierdzającego prawidłowe usuwanie odpadów komunalnych stałych. 
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Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na nałoŜenie kary grzywny na w/w osobę. 
Jednocześnie Burmistrz zobowiązał inspektora RGM do przygotowania propozycji 
wysokości grzywien za określone wykroczenie w sprawach nieprawidłowego 
usuwania odpadów komunalnych i nie utrzymywania czystości. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o przedłuŜenie umowy 
dzierŜawy działki nr 465/2 poł. w obrębie 2 m. Barlinek i postanowił zawrzeć umowę 
dzierŜawy przedmiotowej działki z nowym dzierŜawcą, na okres do 3 lat. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o wyraŜenie zgody na 
dzierŜawę części terenu przylegającego do posesji – działka nr 803/1 i postanowił 
skierować projekt uchwały, w sprawie wydzierŜawienia na okres 3 lat działek nr 292/2 
i 803/6 poł. w Barlinku w drodze bezprzetargowej, do Rady Miejskiej w Barlinku. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. rozliczenia umowy nr RB.V.72243-
6/07 na dzierŜawę nieruchomości i polecił RGM oszacować braki, a następnie 
rozliczyć przedmiotową umowę z dotychczasowym dzierŜawcą.  

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przetargu na dzierŜawę nieruchomości 
poł. przy ul. Jeziornej w Barlinku, na terenie tzw. „Starego Tartaku” i postanowił 
ogłosić drugi przetarg na przedmiotową dzierŜawę, bez zmiany dotychczasowych 
warunków. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. przejęcia lokalu mieszkalnego poł. 
przy ul. Lipowej 1/9 w Barlinku i postanowił nie zasiedlać ww. lokalu oraz wyłączyć 
go ze względu na stan techniczny, z mieszkaniowego zasobu Gminy. Jednocześnie 
postanowił rozwaŜyć moŜliwość zmiany sposobu uŜytkowania przedmiotowego 
lokalu z funkcji mieszkalnej na uŜytkową i zbycie go w drodze przetargu. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w spr. zamiany obecnie 
zajmowanego lokalu mieszkalnego połoŜonego przy ul. Chmielnej 3c/19 w Barlinku, 
stanowiącego własność osoby fizycznej na lokal mieszkalny połoŜony przy ul. 
Chmielnej 3b/2 w Barlinku stanowiący własność Gminy. Po analizie Burmistrz 
wyraził wstępną zgodę na zamianę lokali, przy czym nie widzi moŜliwości ponoszenia 
kosztów ze strony Gminy. Burmistrz sprawę skierował do RG, który po dostarczeniu 
stosownych dokumentów przez wnioskodawcę spisze porozumienie między stronami. 

9. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wykazu nieruchomości do oddania 
w dzierŜawę w drodze bezprzetargowej na rzecz dotychczasowego dzierŜawcy działek 
nr 52/4, nr 52/5, nr 52/6, nr 52/7, nr 52/8, nr 52/9, nr 52/10, nr 52/11, nr 52/12, nr 
52/13 o łącznej pow. 1,24 ha, połoŜone w obr. Dziedzice gm. Barlinek z 
przeznaczeniem na cele rolne. 

10. Burmistrz Barlinka wydal zarządzenie w sprawie wykazu nieruchomości do oddania 
w dzierŜawę w drodze bezprzetargowej na rzecz dotychczasowego dzierŜawcy działki 
nr 195 o pow. 9,52 m2, połoŜonej w obrębie 2 m. Barlinka z przeznaczeniem na 
usytuowanie obiektu handlowego. 

11. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wykazu nieruchomości do oddania 
w dzierŜawę w drodze bezprzetargowej na rzecz dotychczasowego dzierŜawcy działki 
nr 195 o pow. 100,00 m2, połoŜonej w obrębie 2 m. Barlinka z przeznaczeniem na 
prowadzenie kawiarni letniej. 

12. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wykazu nieruchomości do oddania 
w dzierŜawę w drodze bezprzetargowej na rzecz dotychczasowego dzierŜawcy działki 
nr 205/11 o pow. 10,00 m2, połoŜonej w obrębie 2 m. Barlinka przeznaczeniem 
usytuowanie obiektu handlowego z jednoczesnym uchyleniem Zarządzenia nr 41/2009 
Burmistrza Barlinka z dnia 19 lutego 2009 r. 

13. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wykazu nieruchomości do oddania 
w dzierŜawę w drodze bezprzetargowej na rzecz dotychczasowego dzierŜawcy działki 
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nr 195 i nr 189 o pow. 19,52 m2, połoŜonej w obrębie 2 m. Barlinka z przeznaczeniem 
na usytuowanie obiektu handlowego. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ustalenia wysokości wadium i postąpienia 
na przetarg ustny nieograniczonego na dzierŜawę nieruchomość gruntowej, 
oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 146 o pow. 0,0200 ha ( 200 m2), połoŜoną 
w obrębie Płonno, stanowiącą własność Gminy Barlinek wraz z 2 budynkami 
gospodarczymi o łącznej powierzchni uŜytkowej 92 m2. Burmistrz postanowił ustalić 
wadium w wysokości 460,00 zł, natomiast postąpienie w wysokości 0,20 zł za 1 m2 
nieruchomości. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. nowych nasadzeń przy drodze gminnej 
Dzikowo - Pustać. Burmistrz postanowił zakupić posiadaną przez Nadleśnictwo 
Barlinek partię jabłoni, które posłuŜą do obsadzania przedmiotowej drogi. Sadzenia 
przeprowadzić postanowił przy współpracy z Ośrodkiem Szkolenia i Wychowania w 
Barlinku, pod nadzorem PGK Sp. z o.o. w Barlinku. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały Rady Miejskiej w spr. 
zapobiegania bezdomności zwierząt. Burmistrz pozytywnie zaopiniował 
przedmiotowy projekt uchwały. Postanowił skierować do Rady Miejskiej z prośbą o 
opinie Komisji Rady. 

 
 
V    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych 
 

1. Burmistrz Barlinka wydal zarządzenie w spr. zmiany Zarządzenia Nr 32/2009 z dnia 
26 lutego 2009 roku dot. Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Miejskiego w 
Barlinku. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały Rady Miejskiej w spr. 
utworzenia obwodu glosowania w SP ZOZ - Szpitalu Powiatowym w Barlinku, w 
wyborach do Parlamentu Europejskiego. Zaakceptował projekt pozytywnie i 
postanowił skierować do Rady Miejskiej z prośbą o skierowanie na najbliŜszą sesję. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zamówienia na materiały biurowe dla 
UM w Barlinku i polecił RO wystosować pisma do firm prowadzących stosowną 
działalność, z prośbą o sporządzenie ofert na dostawę przedmiotowych materiałów, z 
uwzględnieniem wysokości cen zamawianych materiałów.  

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się i przyjął sprawozdania wszystkich referatów UM oraz 
jednostek organizacyjnych Gminy, w zakresie zasad i form współpracy z 
organizacjami pozarządowymi. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się i przyjął sprawozdanie dot. Karty Współpracy Miasta 
i Gminy Barlinek z organizacjami i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
poŜytku publicznego. 

6. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie Nr 62/2009 w sprawie wyznaczenia na 
obszarze miasta i gminy Barlinek miejsc przeznaczonych na bezpłatne umieszczanie 
urzędowych obwieszczeń wyborczych i plakatów komitetów wyborczych. 

 
 
     VI     W zakresie spraw oświaty 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem dyrektora SP Nr 1 w spr. utworzenia 
dodatkowego oddziału klas pierwszych w roku szkolnym 2009/2010. Po analizie 
Burmistrz rozpatrzył wniosek negatywnie i nie wyraził zgody na utworzenia 
dodatkowego oddziału klas pierwszych w roku szkolnym 2009/2010. 
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2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ponownym pismem dyrektora PG Nr 1 w spr. 
nauczania indywidualnego dla uczennicy PG Nr 1 Aleksandry Niedzielskiej dot. ilości 
przyznanych godzin nauczania. Burmistrz wyraził zgodę na przydzielenie 2 godzin 
nauczania indywidualnego z przedmiotu matematyki oraz polecił skierować uczennice 
na zajęcia korekcyjno - kompensacyjne. Postanowił poinformować Dyrektora PG Nr 
1, iŜ ewentualne zwiększenie liczby godzin nauczania indywidualnego moŜe nastąpić 
po stosownych zmianach w zaleceniach orzeczeń Poradni Psychologiczno - 
Pedagogicznej. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Rady Rodziców PG Nr 1 w spr. obniŜenia 
średniej ocen na przyznanie "Stypendium Burmistrza Barlinka". Rada Rodziców 
proponuje obniŜenie średniej ocen do poziomu 5,0 z zachowaniem zapisów Uchwały 
RM Nr XVII/175/2008 z dnia 24.01.2008 r. Po analizie zebranych danych z 
gimnazjów wynika, iŜ kwota przeznaczona w budŜecie na stypendia przy średniej 
ocen 5,0 wzrośnie ok. trzykrotnie. Burmistrz postanowił skierować pismo w w/w 
sprawie do Rady Miejskiej z prośba o zajęcie stanowiska. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze spr. nauczania indywidualnego ucznia klasy 
trzeciej SP Nr 1 w Barlinku Dariusza Kukuł. Burmistrz wyraził zgodę na nauczanie 
indywidualne w wymiarze 8 godzin tygodniowo dla ucznia klasy trzeciej SP Nr 1 w 
Barlinku Dariusza Kukuł do końca roku szkolnego 2008/2009 w ramach przyznanych 
środków budŜetowych. 

 
 

  VIII     W zakresie spraw ABI, OPS, BOK, PGK,PEC,BTBS 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. wydatków w b/r na delegacje 
pracowników, którzy będą brali udział w organizowanych w tym roku targach 
promocyjnych. Jednocześnie ustalono, iŜ kwota 13.000,00 zł zaplanowana na 
wykonanie ulotek promocyjnych w języku angielskim (mapki) zostanie przeznaczona 
na pokrycie kosztów wyjazdów pracowników na targi. 
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 
w okresie międzysesyjnym. 

 
     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 
następujące spotkania: 
 

1.  Uczestniczono w I Festiwalu Piosenki Angielskiej, który odbył się w Barlinku. 
2. Spotkano się z przedstawicielami Rady Sołeckiej Dzikówko w sprawie omówienia 

zagospodarowania parku wiejskiego w Dzikówku. 
3. Uczestniczono w uroczystym otwarciu świetlicy wiejskiej w Krzynce. 
4. Uczestniczono w zebraniu wiejskim we wsi Moczydło. Spotkanie dotyczyło naprawy 

drogi gminnej, zaopatrzenia wsi Moczydło w wodę oraz budowy świetlicy dla 
sołectwa. 

5. Uczestniczono w spotkaniu z Partnerami z Prenzlau oraz przedstawicielami Biura 
Euroregionu Pomerania. Tematem spotkania była realizacja projektu "Europejskie 
Centrum Spokań" realizowanego przez Barlinecki Ośrodek Kultury. 

6. Uczestniczono w zebraniu wiejskim, które odbyło się we wsi Moczkowo z udziałem 
Starosty Myśliborskiego, omówiono spawy dotyczące doświetlenia wsi, modernizacji 
drogi dojazdowej do świetlicy oraz Brunek a takŜe budowy chodnika wzdłuŜ drogi 
wojewódzkiej. 

7. Spotkano się z Prezesem Firmy Barlinek Inwestycje, tematem spotkania była budowa 
parkingów wokół zakładu. 

8. Odbyło się spotkanie w siedzibie Urzędu Miejskiego w Barlinku z Zarządem Dróg 
Wojewódzkich oraz przedstawicielami wykonawców i inwestora drogi nr 3. Spotkanie 
dotyczyło likwidacji szkód na drogach w wyniku budowy w/w drogi oraz eksploatacji 
Kopalni Kruszyw. 

9. Burmistrz Barlinka wraz z pracownikami Urzędu Miejskiego w dniu 25.03.09r. 
poŜegnał na Cmentarzu Komunalnym byłego wieloletniego Naczelnika Gminy 
Barlinek Waldemara Patrzałek. 

10. Burmistrz Barlinka wraz z pracownikami Urzędu Miejskiego w Barlinku uczestniczył 
w spotkaniu, które miało miejsce w siedzibie Wojewódzkiego Fuduszu Ochrony 
Środowiska, spotkanie było poświęcone przygotowaniu wniosku w ramach projektu 
POIiŚ. 

11. Uczestniczono w Konwencie Wójtów i Burmistrzów. Konwent poświęcony był 
sytuacji ekonomicznej w Gminach wynikającej z kryzysu. 

12. Uczestniczono w Walnym Zgromadzeniu Spółki Wodnej "Płonia", które zakończyło 
działalność tej Spółki. 

13. Uczestniczono w zebraniu Delegatów Euroregionu Pomerania. 
14. Odbyło się spotkanie z Dyrektorem Biura oraz Prezesami Kół Polskiego Związku 

Wędkarskiego, celem spotkania było głównie omówienie właściwego gospodarowania 
na jeziorze Barlineckim. 

15.  Odbyło się spotkanie z inwestorami i projektantami osiedla domków szeregowych 
planowanych do realizacji na Osiedlu Górny Taras w Barlinku. 

16. Uczestniczono w zebraniu Delegatów "Stowarzyszenia Przyjaciół Domu Dziecka w 
Barlinku". 

17. Uczestniczono w spotkaniu, które odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego w 
Myśliborzu, którego tematem były Obchody 20 lecia III RP.  
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18. Uczestniczono w spotkaniu Słubicko- Kostrzyńskiej Strefy Ekonomicznej, spotkanie 
poświęcone było promocji nowo otwartego Parku Przemysłowego w Barlinku. 

19. Uczestniczono w lokalnym spotkaniu dla małych i średnich firm z Barlinka, którego 
tematem były moŜliwości aplikowania na rozwój technologiczny firm w ramach RPO. 

20. Uczestniczono w spotkaniu inauguracyjnym dotyczącym Projektu "Sport Przeciw 
Patologiom" w ramach programu POKL. 

21. Odbyło się oficjalne oddanie do uŜytku 36 rodzinnego budynku mieszkalnego na 
Osiedlu Górny Taras w Barlinku. 

22. Odbyło się spotkanie z przedstawicielami SMW-L "Dom" oraz z radcami prawnymi 
stron w spr. ustanowienia słuŜebności drogowej do nieruchomości Barlineckiego TBS 
Sp. z o.o. i spr. sprzedaŜy nieruchomości właścicieli działek sąsiednich. 

23. Spotkano się z projektantem wodociągów w Moczydle, na którym omówiono 
ostateczny przebieg sieci i sprawę przyłącza do budynków mieszkalnych. 

24. Odbyło się spotkanie w WFOŚiGW w Szczecinie z udziałem Przedsiębiorstwa Wodno 
- Kanalizacyjnego "Płonia" Sp. z o.o., na którym omówiono koncepcje gospodarki 
wodno -ściekowej i niezbędne warunki jakie naleŜy spełnić, aby aplikować o środki  
do Funduszu Spójności. 

25. Odbyło się spotkanie z Barlineckim TBS Sp. z o.o. i PGK Sp. z o.o. w Barlinku, na 
którym omówiono zasady i organizację odbioru odpadów komunalnych. 

26. Spotkano się z Przedsiębiorstwem Wodno - kanalizacyjnym "Płonia" Sp. z o.o., gdzie 
przedyskutowano i przeanalizowano moŜliwości zaopatrzenia w wodę m. Okunie. 

27. Uczestniczono w spotkaniu zorganizowanym przez Posterunek Policji w Barlinku w 
spr. ładu i porządku przede wszystkim na wszystkich osiedlach mieszkaniowych w 
Barlinku. 


